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學校介紹 

University David (David University) is located in Miami, Florida metropolitan 

area, the southernmost state of Florida in the United States, is the fourth most 

populous state in the United States, the famous summer resort, Miami, Florida’s 

largest metropolitan area, is an international of the city, has an important position 

in terms of finance, commerce, media, entertainment, arts and international trade, 

but also because of geographical factors, Miami is also considered a melting pot of 

culture, with North America, South America, Central America and the Caribbean in 

the culture and language are closely related, so it is also called “the capital of the 

Americas." 

 

大衛大學創立於 2000 年，自成立以來大衛大學於在職進修領域一直處於領先地位，

提供在職者或求職者進修課程，滿足個人職場生涯上的需求。進修課程網羅各領域學士、

碩士及博士等學位（教育部認證之學位），課程超越了傳統的學科設置和它是課堂理論

和實際體驗，促進卓越為重點。其學系包括工商管理、電腦科學、心理學、音樂、教育

學、旅遊學、自然醫學、藝術人文等，提供給學生多元及卓越的學術課程，讓學生達到

事業成功所需具備的優勢及潛力。成立之今，超過 5000 位學生在 150 個不同的課程，

及 100 多個領域的研究中授予學位，使大衛大學擁有職業發展學習機構之一。 

自然醫學系所介紹 

Natural medicine, also known as alternative medicine, is typically tied to 

degree programs focusing on Acupuncture, Chinese medicine or Naturopathy. 

Students with an interest in natural medicine will likely find the accelerated 

content of the chosen program beneficial to their understanding of the field. A 

Master's Degree in Natural Medicine is designed to prepare students to practice 

acupuncture in combination with natural medicine topics, in clinical sessions where 

they observe patient consultation, diagnosis and therapy. 

 



 

自然醫學已發展一千多年，在廿一世紀的今天已被歐美發達國家視為輔助醫學，藉

由現在的總合性學術理論漸漸完善了自然醫學的領域，在重視養生樂活的今天，自然醫

學成為未來很重要的學科，歡迎具有大專畢業資格而從事自然醫學領域的專業人員來攻

讀。碩士課程內容涵蓋：自然醫學概論、西方自然醫學、東方傳統自然醫學、輔助醫學

概論、認識草藥、心理學、精油與花精之研究、生理學、食品與營養研究與論文寫作 

申請方式 

一、入學條件： 

（1）具大學及專科學歷（畢業五年以上） 

（2） 在自然醫學領域內工作十年以上 

二、證件： 

（1）學歷證件 

（2）研修課程證明 

（3）工作經歷證明 

（4）身分證影本 

（5）照片 4 張 

（6）申請書 

三、研修計畫： 

（1）經本會送交美國大衛大學審核，並確認應補學分。 

（2）上課方式 

     ○1E A遠距教學 

     A○2E A台灣研習 

（3）台灣推廣教育學會根據課程要求開班，學員取得研習證明，送交美國大衛大

學認可。 

（4）論文寫作 

（5）取得學位 

 

 

主辦單位：台灣推廣教育學會、台灣自然醫學學會、中美大學教育聯盟 

    網    址：http://learning.tace.com.tw/ 

              http://www.tanm.org.tw/ 

會    址：台北市開封街二段 24 號 2 樓 

洽詢電話：02-2311-8247 

E-MAIL：2013tace@gmail.com 
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